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ابومسلم جدید و فرضیه های پیش رو!
هاشم رسایی فر: خبر ایجاد ابومسلم جدید با مدیریت 
جدید و جدا از ساختار و ش��رایط قدیم این باشگاه مردمی 
که به گفته مسؤولان ورزش اس��تان هیچ ارتباطی به آنچه 
در این باشگاه تا قبل از این گذش��ته هم ندارد، خیلی ها را 
بر این داشت تا از چند و چون ش��کل گیری ابومسلم جدید 
اطلاعی کس��ب کنند اما  در این میان ج��ز محافظه کاری 
مسؤولان ورزش استان در رس��انه ای نشدن شرایط و البته 
اخبار تأیید نش��ده چیز دیگری دس��تگیر علاقه مندان این 

تیم قدیمی نشده است. 
در حالی که کوروش صبوریان مدیرکل ورزش و جوانان 
خراسان رضوی در نشس��ت رس��انه ایش از ورود امتیازی 
جدید برای نمایندگان اس��تان در لیگ دس��ته دوم فوتبال 
باشگاه های کش��ور آن هم برای ایومس��لم جدید خبر داده 
بود اما به نظر می رس��د با تصمیمی که سه ش��نبه گذشته 
در سازمان لیگ فدراسیون فوتبال گرفته شده است اعطای 
امتیاز فقط مخصوص به استان هایی  است که در لیگ برتر 
، لیگ یک یا لیگ دس��ته دوم نماینده ای ندارند! این یعنی 
اینکه نمی ش��ود زیاد به امتیاز جدید برای ابومس��لم جدید 
چندان امیدوار بود! آنچه مسلم اس��ت اگر ابومسلم با کادر 
و شرایط جدید بخواهد در لیگ دس��ته دوم شرکت کند به 
خودی خود امتیازی نخواهد داشت تا بتواند در لیگ حاضر 
شود، پس دو راه باقی می ماند یکی استفاده از امتیاز همان 
ابومسلم همیش��گی و مقروض که به گفته مسؤولان ورزش 
استان باید قوه قضائیه تکلیف آن را مشخص کند و دیگری 

خرید امتیاز یک تیم لیگ دویی. 
به نظر مطرح کردن ورود تیمی جدید به فوتبال استان را باید 
به حساب رد گم کردن برای خواباندن اعتراض های احتمالی 
برای اس��تفاده از امتیاز ابومسلم دانس��ت و اصل قضیه مساله 

دیگری است که طی روزهای آینده مشخص خواهد شد  .

این صحبت صحیح نیس��ت. من ضد فوتبال نیستم و فقط از فوتبال 
آلوده دلخور هستم. آنقدر آدم های آویزان و هیچ کاره در این فوتبال 
وارد شدند و به دنبال کسب منافع برای خود بودند که چهره ورزش 

را کثیف کردند.«
انتقاد بی پرده وزی��ر ورزش و جوانان از مدیریت فوتبال نش��ان 
می دهد مدیریت کلان دستگاه ورزش از عملکرد کفاشیان و یارانش به 
هیچ وجه رضایت ندارد به همین منظور نباید انتظار داشت که آسمان 
روابط کفاشیان با وزارت ورزش آفتابی شود، بدون تردید نارضایتی 
وزیر ورزش و جوان��ان از عملکرد مدیریت فوتب��ال می تواند تبعات 

سنگینی برای مدیران این رشته خبرساز داشته باشد.
یکی از تبعات این اختلاف نظر و نارضایتی را می توان در ماجرای 
امضای قرارداد کارلوس کی روش با فدراسیون فوتبال مشاهده کرد، در 
حالی که علی کفاشیان و کارلوس کی روش در آستانه امضای قرارداد 
جدید بودند مخالفت وزارت ورزش با انجام این کار تمام نقشه های 
کفاشیان را نقش بر آب کرد، گفته می شود یکی از معاونین سرشناس 
محمود گودرزی به کفاش��یان پیغام داده به هیچ وجه اجازه امضای 
این قرارداد را ندارد.منابع خبری در این رابطه می گویند معاون وزیر 
به کفاشیان گفته باید درباره تک تک بندهای قرارداد جدید کارلوس 
کی روش نظر بدهد چون مدیریت دستگاه ورزش پس از مطالعه مفاد 
قرارداد جدید متوجه شده اس��ت عملکرد فدراسیون فوتبال در این 

رابطه بسیار ضعیف بوده است.

انتق�اد از احتمال تعلی�ق و هزینه ه�ای میلیاردی 
سرخابی ها

محمود گ��ودرزی عصر دیروز در نشس��ت اتحادیه فوتبال 
در ادامه انتقادهای خود از وضعیت فوتبال گفت:»نگاه من به 
فوتبال دفاع از آن است که اگر این نگاه دفاع را در خود نداشت 
ادامه وضعیت قبلی را در فوتبال می خواستم. به عنوان مثال 
برای قرم��ز و آبی از این ط��رف و آن طرف چن��د میلیارد می 
گرفتیم و قصه قدیمی را ادامه می دادیم و در نهایت به بدهی 
های این دو باشگاه در پایان فصل مبالغ هنگفت دیگری اضافه 

می شد.«
وزیر ورزش و جوانان در ادامه گفت:» نظرم این اس��ت که 
پیرایه ها گِرد فوتبال را گرفته است و بایستی به کمک مربیان، 
بازیکنان، تماشاگران و رس��انه ها از این فوتبال دفاع کنیم و 
نگذاریم مشکلات آن، افسارگس��یخته ادامه پیدا کند. البته 
بعضی ها تمکین نمی کنند و به جای حل مش��کلات توسط 
متخصصان آن را به مراجع دیگر می برند؛ حال اینکه سال های 
سال کسانی بر ورزش ما قیم شدند که فاقد صلاحیت فنی بر 

آن بودند.«
گودرزی با اشاره به اینکه علت اصلی این مشکلات به خود 
ما بر می گردد تاکید کرد:» سالها دنبال قیم بودیم و منتظر که 
دیگران از قسمت های مختلف و غیر از ورزش بیایند و مشکلات 
ما را حل کنند؛ این خطاست و راهی است غلط. پیرایش ورزش 
و فوتبال باید دس��ت خودمان باش��د برای همین از مدیران، 
پیشکسوتان و صاحب نظران می خواهم که باور کنیم بیماری 
های فوتبال به سمت ماست. بنشینیم فکر کنیم، مشورت کنیم 
و مشورت بگیریم و در کنار هم راهکاری پیدا کنیم و با زدودن 

این پیرایه ها اعتماد مردم را برگردانیم.«

نارضایتی از مدیریت فوتبال 

وزیر ورزش:آویزان ها و هیچ کاره ها باید از فوتبال بروند
جواد حس��ینی : وزیر ورزش و جوانان قصد عقب نشینی از مواضع پیش��ین خود را ندارد، 
گودرزی که در نخس��تین روز هفت��ه دولت از عملکرد مدیران فدراس��یون فوتب��ال  در جمع 
خبرنگاران به شدت انتقاد کرد تا سوژه ای جدید در اختیار رسانه های خبری قرار دهد؛ هرچند 
برخی رس��انه ها از این انتقاد وزیر ورزش و جوانان اس��تقبال کردند اما یاران رسانه ای رئیس 
فدراسیون فوتبال تلاش کردند با فضاسازی رسانه ای فشار کاذبی را به وزیر وارد کنند تا شاید با 
این حربه او عقب نشینی کند اما با وجود این فضاسازی ،گویا محمود گودرزی عزم خود را جزم 

کرده بود تا نارضایتی اش از عملکرد فدراسیون فوتبال را علنا بیان کند.

با وجود این که حامیان رسانه ای کفاشیان مدعی شدند وزیر ورزش و جوانان اصلا به فوتبال 
اعتقادی نداردو اگر وزیر به انتقاد از علی کفاشیان ادامه دهد خطر تعلیق فوتبال ایران را تهدید 
می کند، خیلی ها تصور می کردند با وجود این جو رس��انه ای ، محمود گودرزی در لحن خود 
تغییر به وجود آورد اما نه تنها وزیر لحن خود درباره کفاش��یان و کابینه وی را تغییر نداد بلکه 
در تازه ترین اظهارات خود درباره فدراسیون فوتبال جملات تندی را به زبان آورد تا مشخص 
شود آقای وزیر به این راحتی ها خیال کنار رفتن از این معرکه جنجالی را ندارد، وزیر ورزش و 
جوانان در جمع مدیران ورزشی اصفهان گفت:» شاید برخی بگویند من ضد فوتبال هستم اما 

هفته ششم ليگ برتر
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فریده شجاعی:وزارت ورزش گفته نایب رئیس فوتبال نباشم!
نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال تاکید کرد رئیس فدراسیون به او گفته وزارت ورزش 
خواسته است تا وی از پست نایب رئیسی فدراس��یون برود. این اظهار نظر در شرایطی مطرح 
شد که طی روزهای گذشته خبرهایی در مورد اختلاف بین وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال 
منتشر شده است. به گزارش مهر، این روزها اختلافات فدراس��یون فوتبال و وزارت ورزش و 
جوانان علنی ش��ده و بر هیچ کس پوشیده نیست که علی کفاشیان زیر فش��ار قرار دارد. این 
فشارها بعد از مسابقات جام جهانی و بر سر تمدید قرارداد کارلوس کی روش افزایش یافت و 

حالا تا تغییر نایب رئیسان فدراسیون فوتبال هم پیش رفته است.
ش��جاعی در گفت وگو با مهر گفت : فعلا که وزارت ورزش روی من زوم کرده است! اولین 
نفر من هستم ولی ش��نیده ام افراد دیگری هم هس��تند. واقعا نمی دانم چه بگویم.البته طبق 
اساسنامه فدراسیون فوتبال مجمع فدراس��یون باید مرا برکنار کند. تا مجمع تشکیل نشود 

نمی توانند مرا برکنار کنند. 

رحیمی: برانکو و قطبی مدنظر ما نیستند! 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که آیا به علی دایی  بابت نتایج ضعیف 
این تیم اولتیماتومی داده، خاطرنشان کرد: هیچ اولتیماتومی به هیچ کسی داده نشده و من از 

همه هواداران می خواهم که به پرسپولیس کمک کنند تا بتوانیم تیم را تقویت کنیم.
علیرضا رحیمی در واکنش به اعتراض برخی از هواداران پرس��پولیس مبنی بر اینکه بهتر 
بود به جای اینکه این باشگاه به دایی 2 میلیارد و 100 میلیون تومان پول بدهد بازیکنانی مانند 
خلعتبری و حسینی را حفظ می کرد، تاکید کرد: قرارداد علی دایی از پیش بسته شده بود و ما 
هم به این قرارداد احترام می گذاریم اما برای من این سؤال پیش می آید که چرا کسی به قرارداد 

یک میلیون و 700 هزار یورویی مانوئل ژوزه با پرسپویس اعتراض نکرد. 
وی در خصوص اینکه آیا درباره بدهی های باشگاه پرسپولیس با وزیر ورزش صحبتی انجام 
داده و اینکه آیا وزیر قول کمک مالی به پرسپولیس داده است، گفت: بحث بدهی ما 5-6 ماه 
است که مطرح می شود و چیز تازه ای نیست. باید همیشه پرسپولیس و استقلال کمک شود 

چون فشار زیادی را تحمل می کنند. وزیر ورزش هم حتما به پرسپولیس کمک می کند.
رحیمی در پایان درباره اینکه آیا قرار است افشین قطبی یا برانکو ایوانکوویچ به کادرفنی 
پرسپولیس اضافه ش��وند، تاکید کرد: قطبی و برانکو مد نظر ما نیستند و بحث هیچ کسی در 

مورد جانشینی دایی مطرح نیست.

نامجو مطلق سرمربی آلومینیوم شد
با نظر هیأت مدیره باش��گاه آلومینیوم المهدی هرمزگان »مجید نامجومطلق« 
هدایت این تیم را در فصل جدید رقابتهای لیگ دسته اول فوتبال باشگاه های کشور 
بر عهده گرفت. هیأت مدیره این باشگاه پس از بررسی شرایط پنج گزینه سرمربیگری 
غلامرضا دلگرم، مجتبی خورشیدی، حمید درخشان، اکبر محمدی و مجید نامجو 
مطلق در نهایت بازیکن سابق استقلال و پرسپولیس را به عنوان سرمربی جدید تیم 

فوتبال آلومینیوم انتخاب کرد.

تکذیب قهر کرار از سوی ماجدی
به نقل از سایت استقلال، میرشاد ماجدی سرپرست استقلال با تکذیب دلخوری 
کرار به دلیل فراهم نشدن منزلش از مسؤولان استقلال و قهر یک روزه او گفت: این 
موضوعات شیطنت رسانه ای است. کرار و فروزان هر دو با اجازه قبلی و برای رسیدگی 

به امور شخصی در تمرین ریکاوری حاضر نشدند و این صحبتها صحت ندارد.

قاضی: قرار است مشکل چك جعلی پرسپولیس حل شود
محمد قاضی، مهاجم استقلال تهران درباره نتیجه شکایتش از باشگاه پرسپولیس 
گفت: قرار است شنبه یا یکشنبه جلسه ای با حضور من و بعضی از مسؤولان باشگاه 
پرسپولیس در این باشگاه تشکیل ش��ود و موضوع را حل و فصل کنند. مشکل من 
گرفتن یک چک 380 میلیون تومانی از پرس��پولیس است که این چک جعل شده 

است.

بازدید مدیران سازمان بازرسی کل کشور از باشگاه استقلال
محمدحسین یعقوبی، معاون نظارت و بازرسی امور فرهنگی و اجتماعی، غلامرضا 
خدادادی بازرس کل نظارت و بازرسی ورزش و جوانان و محمد زارع سربازرس گروه 
ورزش و فدراسیونهای سازمان بازرسی کل کشور از باشگاه استقلال بازدید کردند. 
در این بازدید چندس��اعته مدیران سازمان بازرسی کل کش��ور به همراه افشارزاده 
مدیرعامل باشگاه استقلال تهران از باشگاه اس��تقلال بازدید و پس از آن از کمپ و 
زمین اختصاصی باشگاه دیدن کردند. حضور در ورزشگاه آزادی )زمین شماره دو این 

مجموعه ورزشی( و تمرین بازیکنان استقلال از دیگر برنامه های این بازدید بود.

قرعه کشی لیگ دسته اول 
همگروهان سیاه جامگان مشخص شدند

رسایی فر: رقابتهای لیگ دسته اول فوتبال باشگاه های کشور دیروز قرعه کشی 
ش��د.24 تیم حاضر در در این رقابتها در دو گروه 12 تیمی قرار گرفتند. طبق قرعه 
انجام شده تیم فوتبال سیاه جامگان تنها نماینده فوتبال خراسان در هفته اول باید در 
بندرعباس به مصاف شهرداری این شهر برود. گفتنی است، در گروه دوم لیگ دسته 
اول تیمهای نفت آبادان، اتکای گلستان ش��هرداری بندرعباس، راهیان کرمانشاه، 
پارسه تهران، داماش گیلان، ش��هرداری تبریز، مس رفسنجان، فولاد یزد، گل گهر 

سیرجان و پاس همدان به همراه سیاه جامگان قرار دارند.

تغییر مکان رسمی دیدارهای راه آهن 
 به نقل از سایت رسمی فدراس��یون فوتبال با توجه به درخواست باشگاه راه آهن 
مبنی بر تغییر محل برگزاری بازی های این تیم و موافقت سازمان لیگ، محل برگزاری 

دیدارهای تیم راه آهن از ورزشگاه تختی به ورزشگاه اکتابان تغییر یافت.

خداداد سکوتش را شکست
خداداد عزیزی که مدتی  اس��ت علاقه ای به حضور در رس��انه ها ندارد و ترجیح 
می دهد کمتر در مورد فوتبال ایران صحبت کند در مورد بازی  پدیده و پرسپولیس 
گف: به نظر من پرسپولیس در نیمه اول برابر پدیده هیچ حرفی برای گفتن نداشت، 
پدیده اگر خودباوری داشت، می توانست در همان نیمه اول کار پرسپولیس را تمام 
کند.  وی در مورد نتایج پدیده هم گفت: من در ابتدای فصل به ش��خصه با توجه به 
یارگیری ضعیف این تیم نظرم این بود که پدیده دو رقمی خواهد شد. فعلا که خوب 
نتیجه گرفته اند. اما با توجه به بازی این تیم برابر پرسپولیس برای آینده پدیده نگران 
هستم. پدیده اگر می خواهد یک رقمی بماند و در لیگ ماندگار شود، بهترین موقعیت 

جمع آوری امتیازات در همین هفته های نخست است. 

 کعبی: پای صحبت هایم درباره قلعه نویی ایستاده ام
حسین کعبی در واکنش به این که عنوان شد سیدمهدی رحمتی با حضور در کمیته 
اخلاق صحبت هایش درباره قلعه نویی را پس گرفته اس��ت، گفت: من پای حرف هایم 
ایستاده ام و در مصاحبه ام هم گفته ام قلعه نویی حق و حقوق من در تیم ملی را ضایع کرده 

است و این م یک مسأله کاملا روشن است که نیاز به مدرک خاصی ندارد.

همراه با  لیگ برتر  

     هفته اول 
تراکتورسازی2- فولاد خوزستان1

راه آهن1- استقلال2 
صبای قم2- ذوب آهن1 

استقلال خوزس��تان1- گسترش 
فولاد تبریز1  

پدیده مشهد صفر- ملوان بندرانزلی 
صفر

سپاهان2- پیکان صفر 
نف��ت  صف��ر-  الب��رز  س��ایپا 

مسجدسلیمان صفر
پرسپولیس1- نفت تهران 1

   هفته دوم 
فولاد خوزس��تان2- پرسپولیس 

صفر 
گسترش فولاد تبریز صفر- سپاهان 2 
پیکان تهران صفر- س��ایپا البرز 

صفر
نفت تهران1- راه آهن 2 

ذوب آهن صفر- تراکتورس��ازی 
صفر

نفت مسجدسلیمان صفر- پدیده 3
ملوان بندرانزل��ی صفر- صبای قم 

صفر 
اس��تقلال ته��ران1- اس��تقلال 

خوزستان صفر
      هفته سوم 

سپاهان3- استقلال 1
سایپا صفر- گسترش فولاد صفر   
راه آهن صفر- فولاد خوزستان 1 

پدیده مشهد1- صبای قم 1
پیکان صفر- نفت مسجد سلیمان 

صفر
تراکتورسازی1- ملوان صفر

استقلال خوزستان1- نفت تهران 2
پرسپولیس1- ذوب آهن صفر

   هفته چهارم 
نفت تهران3- سپاهان صفر

گس��ترش فولاد تبری��ز1- پیکان  
صفر

صبای قم 2- نفت مسجدسلیمان 
صفر 

ذوب آهن2- راه آهن  2
فولاد خوزس��تان1- اس��تقلال 

خوزستان صفر 
پدیده مش��هد1- تراکتورسازی 

صفر
استقلال تهران3- سایپا البرز 2

ملوان2- پرسپولیس 1  
     هفته پنجم 

پیکان صفر- استقلال تهران3
 استقلال خوزستان1- ذوب آهن1 

تراکتورسازی 4- صبای قم2
 سایپا2- نفت تهران 1

سپاهان 1- فولاد خوزستان 1
نفت مسجدسلیمان1- گسترش فولاد 1

راه آهن1- ملوان  صفر
پرسپولیس1- پدیده مشهد 1

       هفته ششم 
جمعه 7 شهریور

اس��تقلال تهران- گسترش فولاد 
تبریز ساعت 20 

ذوب آهن- سپاهان ساعت 19 
نفت تهران- پیکان ساعت 18 

تراکتورسازی- نفت مسجد سلیمان 
ساعت 18 

 فولاد خوزستان- سایپا ساعت 19 
و 10 دقیقه 

شنبه 8 شهریور
ملوان- استقلال خوزستان ساعت 18 

پدیده مشهد- راه آهن ساعت 17 
و 15 دقیقه 

صبای قم- پرسپولیس ساعت 19 
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ریز و درشت از فوتبال ایران

 

پیام یونس�ی پور: تلاش و تکاپ��وی وزارت ورزش در 
خوان��دن و ورق زدن و م��رور برگه ه��ای کت��اب آیین نامه 
فدراسیون فوتبال خیلی زود پاسخ داد. وقتی که وزیر ورزش 
به صورت علنی در مورد عزل رئیس فدراسیون فوتبال حرف 
زد و مدعی شد، در صورت اعمال نشدن خواسته های وزارت 
و شخص او در قرارداد کی روش، تغییراتش را اعمال خواهد 
کرد، همه نگران تهدید فیفا و تعلیق فدراسیون شدند. اتفاقی 
که پیش��تر و با مدیریت علی آبادی برای فوتبال ایران اتفاق 

افتاده بود.
بررسی صفحات آیین نامه از س��وی معاونان وزیر به یک 
نتیجه رسید. اینکه شخص وزیر ورزش براساس مفاد آیین 
نامه عضوی از مجمع فدراسیون فوتبال است و می تواند در 
مورد برگزاری مجمع و زمان انج��ام آن اظهار نظر کند. در 
عین حال معاونانی که طی روزهای گذش��ته تمامی تلاش 
خود را برای متقاع��د کردن اذهان عمومی به کار بس��تند، 
متوجه یک نکته نش��دند. نکته ای که صفایی فراهانی فقط 

از آن مطلع بود.
فیفا هیچ علاقه ای به حضور رئیس وقت سازمان تربیت 
بدنی و بعد وزیر ورزش کنونی در هیأت رئیس��ه فدراسیون 
فوتبال نداشت. اما صفایی فراهانی بر اساس شرایط سیاسی 
وقت ایران تلاش کرد در مذاکرات و رایزنی های خود با سران 
فیفا، این عضو سیاس��ی را به عنوان یک عضو مجمع و البته 
فردی که صرفاً صاحب یک رأی در زمان رأی گیری است، 
بگنجاند. در عین حال، تأکید فیفا بر اینکه وزیر محق نیست 
به عنوان یک شخص سیاس��ی در مورد مدیریت فدراسیون 
فوتبال اظهار نظر کند، نه دیروز ک��ه همین امروز هم روی 
س��ر اساس��نامه فوتبال ایران قرار دارد. اما وزی��ر ورزش نه 
در مجمع فدراس��یون فوتبال که دقیق��اً در نقش یک وزیر 
دولتی و یک شخصیت سیاسی در قبال فدراسیون بالاترین 
تهدید ممکن را داشته. او به صورت علنی حرف از برگزاری 
مجمع )نه به عنوان عضوی از هیأت رئیسه که دقیقاً براساس 
نقش وزارتی اش( داشته و همین برای فیفا که خود را ملزم 

به کنترل مداوم اس��تقلال فدراس��یونهایش می داند، تلقی 
می شود.

بحث بر سر چرایی لجاجت وزارت ورزش با فدراسیونی که 
در جام جهانی عملکردی مطلوب داشته و بعد از سالها روی 
غلتک افتاده نیست. وزارت ورزش در تمامی دوره ها و دولتها 
در پی تامین قدرت خود در فدراسیونها می چرخد، اما اینکه 
فیفا امروز آش��کارا متوجه ورود وزارت و به عبارتی سیاست 
به فدراسیون می شود، می توان در بی تدبیر بودن بخشی از 
بدنه ورزش دولت تدبیر و امید دانست. تکاپوی امروز معاونان 
وزارت ورزش برای حل مناقشه ای که به زودی میان فیفا و 
فوتبال ایران صورت بگیرد، ش��اید در اذهان داخلی جوابگو 
باشد، اما در بعد بین المللی بی تردید ناکام خواهد ماند. وزیر 
نه در مجمع عمومی فدراس��یون فوتبال که دقیقاً در هفته 
دولت و در نشستی که در همین هفته میان او و خبرنگاران 
به همین مناسبت برگزار شده بود، از تغییرات در فدراسیون 

فوتبال حرف زد. فیفا این بار با ما کنار نمی آید! 

 توجيه معاونان، فيفا را متقاعد می کند؟2
تعليق بيخ گوش ماست!

حمیدرضا عرب- روزنخست هفته ششم لیگ برتر 
فردا روي پرده خواهد آم��د و داربي اصفهان را که میان 
ذوب آهن و سپاهان برگزارمي شود، مي توان بزرگترین 
بازي هفته دانس��ت. س��پاهان درپي جبران امتیازهاي 
عقب افتاده از صدرنش��ین اس��ت و یحیي و شاگردانش 

ملتمسانه در پي اولین پیروزي مي گردند. 
داربي های اصفهان طي سالهاي اخیر کم گل نبوده 
و به مانند داربي های��ي که در تهران برگزارمي ش��ود، 
آن جذابیت را ندارند. بعید اس��ت که ب��ازي فردا میان 
اصفهاني ه��ا نیز متفاوت از بازي هاي گذش��ته باش��د. 
ذوب آهن اگرچه حسرت کس��ب پیروزي را بر دل دارد، 
اما مي داند که ماجراجویي مقابل سپاهان ممکن است 
برایش گران تمام شود، در نتیجه براي تیم یحیي شاید 

یک تساوي دیگر هم نتیجه بدي نباشد. 
س��پاهان نیز مي داند ذوب هم��واره در داربي ها به 
تیم متفاوتي بدل مي ش��ود که استعداد خلق هرنتیجه 
اي را دارد. شاید براي کرانچار نیز مساوي بهتر از باخت 
باشد، اما تساوي احتمالي بیش از آنکه براي سبزپوشان 
خطرآفرین باشد، سپاهان را از دایره مدعیان دور مي کند 
و به همین دلیل ش��اید زرده��ا بیش از س��بزها در پي  

پیروزي بگردند.
اما تساوي این بازي، آرزوي استقلال است. استقلالي 
که طي دو هفته اخیر با بردهاي پرگل از مدعیان کمي 
فاصله گرفت و به صدر جدول رفت. استقلال بازي چندان 
دش��واري پیش رو ندارد. تقابل با گسترش فولاد ممکن 
نیست که مشکلات آن چناني را براي امیر و شاگردانش 
به وجود بیاورد. استقلال به دنبال کسب  3 پیروزي در 3 
بازي خانگي بود که دو پیروزی را به چنگ آورد و حالا مي 

کوشد سومین برد را هم نصیب خود کند. 
آبي ها تا کنون برابرتمام حریفان به ظاهر آسان خود، 
به برتري رس��یده اند و یک نکته را درکارنامه استقلال 
مي بینیم که شاید در آینده دوباره تکرار شود. نکته این 
اس��ت؛ باختن به تیمهاي مدعي! اس��تقلال به سپاهان 
باخته اس��ت و این تردید وجود دارد که تیم قلعه نویي 
دربازي بزرگ آینده نیز دوباره نتیجه را واگذارکند. البته 

پیش بیني این استقلال کمي دشوار است. امیر تیمي را 
در اختیار دارد که صاحب بهترین هافبکهاي ایران است. 
بازیکناني که هریک موهبتي ب��زرگ در تیمهاي دیگر 

محسوب مي شوند.
 استقلال را از این نظر کامل ترین تیم لیگ مي دانند، 
اما هنوز پرسشهایي درباره کیفیت بازیکنان خط حمله 
استقلال وجود دارد که به مرور زمان پاسخش را خواهیم 
یافت. هفته ششم هفته مهمي است و شاید بتوان پیروزي 
فولاد را که در خانه اش میزبان سایپا است)مجید جلالي 
را ببینید که مقابل تیم س��ابقش مي ایس��تد!( محتمل 
دانس��ت یا برد دیگري را وارد کارنامه تراکتوري کرد که 
از نفت مسجد سلیمان پذیرایي مي کند. تنها مدعي که 
بازي س��خت تري پیش رو دارد، همان سپاهان است با 
یک بازي چالش برانگیز و دشوار. پرونده بازي هاي روز 
نخست هفته ششم با بازي نفت تهران و پیکان شروع مي 
شود. این هم شاید یک داربي دیگر لقب بگیرد که سخت 
در آینده کاري منصورابراهیم زاده مؤثر است. مسؤولان 

باشگاه پیکان به رغم آنکه 20 میلیارد هزینه کردن تیم 
شان را در قعر جدول مي بینند. فاجعه آنجاست که هیچ 
گلي از سوي مهاجمان پیکان هم به ثمر نرسیده که این 
اوضاع را براي تیم ابراهیم زاده بدت��ر جلوه مي دهد. آیا 

منصوریان مي تواند نسخه آن یک منصور را پیچید؟
برنامه بازي هاي روز نخست هفته ششم

جمعه 7 شهریور
استقلال تهران- گسترش فولاد تبریز- ساعت 19 - 

ورزشگاه آزادی تهران
ذوب آهن- سپاهان - ساعت 19- ورزشگاه فولادشهر 

اصفهان
نفت تهران- پیکان- س��اعت 18 - ورزش��گاه تختی 

تهران
تراکتورسازی- نفت مسجد سلیمان -  ساعت 18 - 

ورزشگاه یادگار امام تبریز
فولاد خوزستان- سایپا-  س��اعت 19/10- ورزشگاه 

غدیر اهواز

باور اینکه توماس هس��لر یک��ی از بازیکنان تیم ملی 
آلمان که قهرمان جام جهانی 1990 شده بود به عنوان 
مربی تیم فوتبال پدیده راهی مشهد شود در ابتدا کمی 
عجیب بود اما زمانی که ای��ن آلمانی قراردادش را با این 
تیم تازه  لیگ برتری شده امضا کرد خیلی ها به این نتیجه 
رس��یدند که می توان نام ه��ای بزرگ را هم ب��ه فوتبال 

کشورمان کشاند.
      چه شد در فوتبال کش�ور ما مشغول به کار 

شدید؟
من آلمان ب��ودم که مرزب��ان با من تم��اس گرفت و 
پرس��ید که ش��ور و اش��تیاق کار در ایران را دارم یا نه و 
من هم مدت کوتاهی در این ب��اره مطالعه کردم و دیدم 
می توانم در این کشور همکاری کنم و این می تواند تجربه 
جدیدی برایم باشد چرا که مدتی در فوتبال نبودم و این 
حضور می توانست من را دوباره به فوتبال وصل کند. از 
فوتبال ایران شناخت نداشتم اما از هنکه و یک سری از 
آلمانی هایی که در ایران کار کرده بودند س��ؤال کردم و 
خواستم مرا با ایران آشنا کنند که آنها هم از خوبی های 
ایران گفتند و دیدم می توانم اینجا کار کنم و زمانی هم 
که به ایران آمدم دیدم هر چه ش��نیدم درست بود و من 
اتفاقات مثبتی را به چش��م خودم دیدم ک��ه این برایم 

خوشحال کننده است.
       فوتبال ایران چالش بزرگی مثل جام جهانی 
را پشت سر گذاش�ت. آیا بازی های ایران در این 

مسابقات را دیدید ؟
من بازی ایران مقابل نیجری��ه را کامل ندیدم و فقط 
70 دقیقه آن را تماش��ا کردم اما بازی مقابل آرژانتین را 
به صورت کامل دیدم. بازی سوم مقابل بوسنی هم بازی 
ویژه ای برای ایران بود که ش��رایط خاصی داشت اما من 
آن بازی را نتوانس��تم ببینم.ایران در بازی اول و دومش 
در برزیل تمرکز بالایی داشت و در بازی با آرژانتین هم 
می توانستید مثل بازی با نیجریه امتیاز بگیرید و شاید 
اگر در بازی دوم تمرکز بیش��تری داشتید حتی توانایی 

شکست دادن آرژانتین را هم داشتید.
      شما جزو بازیکنان تیم ملی آلمان بودید که 

در جام جهانی 1998 مقابل تی�م ملی ایران بازی 
کردید. از آن بازی خاطره قاب�ل گفتنی دارید که 

هنوز برایتان جذاب باشد؟
از آن بازی خیلی زمان گذش��ته و پاسخ به این سؤال 
سخت است اما یادم می آید که آن بازی برای هر دو تیم 
بازی سخت و دشواری بود چرا که هر تیمی مقابل آلمان 
بازی می کند ب��ا انگیزه در زمین حاضر می ش��ود و تیم 
ایران هم مقابل ما بازی خوب و س��نگینی انجام داد. در 
آن بازی بازیکنانی مث��ل علی دایی و مهدی مهدوی کیا 
و چند بازیکن دیگر که تجربه بین المللی داشتند مقابل 
ما بازی خوبی ارائه دادند و با ی��ک فوتبال دفاعی کار را 
مقابل آلمان سخت کردند اما خوشبختانه این ما بودیم 

که بازی را بردیم.
      از زندگی در مش�هد بگویید. در این ش�هر 

راحت هستید؟
بله من اینجا خیلی راحت هستم. من تا به حال ایران یا 
مشهد را ندیده بودم و شناختم از ایران در حد بازی آلمان 
مقابل ایران و حضور چند بازیک��ن ایرانی در آلمان بود 
اما از وقتی به مشهد آمدم فهمیدم مردم ایران و مشهد 

چقدر میهمان نواز و مهربان هستند. هر جا مرا می بینند 
به من ابراز احساسات می کنند و فهمیده ام که از اینکه 
من در کنارشان هستم خوشحالند و این برای من خیلی 
مهم است که جایی هستم که مرا دوست دارند. همه این 
مسائل باعث شده تا من در مشهد اصلا احساس غریبی 
نکنم و بیشتر مواقع از مردم ایران انرژی مثبت می گیرم. 
البته من از غذاهای ایرانی هم خیلی لذت می برم چون 
واقعا خوشمزه هس��تند و فکر نمی کنم هیچ خارجی از 
نظر غذا در ایران به مشکل بخورد. در مشهد هم بارها به 
مکان های دیدنی رفتم که برایم خیلی جالب بوده است.
     شنیدیم بارها به حرم امام رضا )ع( رفتید. در 
این باره بیشتر بگویید و این که دلیل تان از رفتن 

به این مکان مذهبی چیست؟
  من چندین بار ب��ه این مکان رفت��ه ام و آنجا فضای 
معنوی عجیبی دارد که من هیچ ج��ای دنیا نمونه اش 
را هم ندیده ام. البته ای��ن مکان از نظر معماری هم فوق 
العاده است و مرا تحت تاثیر خودش قرار می دهد. وقتی 
به حرم می روم آرامش خاصی به من دست می دهد که 

این موضوع برای خود من هم جالب است.

هفته ششم ليگ برتر

استقلال چشم انتظار یك تساوي دیگر مدعیان

هسلر: در حرم امام رضا )ع( آرامش خاصی می گیرم 
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فوتبال در جهان

 

تابستان 2014 سال خداحافظی بازیکنان بزرگ با 
تیم های ملی بود. چابی از تیم ملی اسپانیا رفت و لام و 
کلوزه با ژرمن ها وداع و استیون جرارد چند روز پیش از 
تیم ملی انگلیس خداحافظی کرد. روز سه شنبه نوبت 
فرانک لمپارد 36 لمپارد بازیکن س��ابق چلسی بود. او 
که به نیویورک س��یتی رفته در ح��ال حاضر به عنوان 
بازیکن قرضی در منچسترس��یتی بازی می کند و بعد 
از 106 بازی ملی و 29 گل برای سه شیرها از تیم ملی 
خداحافظی کرد. لمپارد آخرین بازی ملی اش را مقابل 
کاستاریکا در جام جهانی انجام داد. تساوی بدون گل به 
معنای حذف قطعی انگلیس از این رقابتها بود و لمپارد 
بلافاصله بعد از این اتفاق فرضیه کناره گیری را مطرح 

کرده بود.” دوس��ت دارم برای کش��ورم بازی کنم. 36 
سال دارم، ولی هنوز احساس می کنم در شرایط خوبی 
هستم. اگر احساس کنم که می توانم همچنان برای تیم 
مفید باشم، با کمال میل این کار را خواهم کرد.” زمان 
گذشت و لمپارد احس��اس کرد که زمان مناسب برای 
خداحافظی فرا رسیده است. این تصمیم بعد از 15 سال 
حضور در عرصه ملی ساده نبود:” بازی کردن برای تیم 
ملی همیش��ه افتخار بزرگی بوده و از هرلحظه ای که با 
پیراهن این تیم بازی کردم، لذت بردم. تجربه باشگاهی 
من درحال حاضر به سمت دیگری رفته و برای همین 
باید نیازهای خانواده ام را هم درنظرگیرم و به این فکر 
کنم که چطور می توانم در س��الهای آینده بهتر عمل 

کنم. می خواه��م از همه مدیرانی که ب��ا آنها کار کرده 
ام و بازیکنانی که درکنار آنها به زمین رفتم و هواداران 
تش��کر کنم. برای تیم ملی انگلیس در ج��ام ملتهای 
2016 آرزوی موفقیت می کنم” لمپارد لحظات خوبی 
با تیم ملی انگلیس داشته است. اولین بازی او در سال 
1999 مقابل بلژیک بود. اولین گل او برای سه شیرها 
در آگوس��ت 2003 بود. ش��وت او از فاصله 25 متری 
مقابل کرواسی درون دورازه حریف قرار گرفت. درسال 
2005 لمپارد جایزه ویژه بهترین بازیکن س��ال از نگاه 
تماش��اگران را دریافت کرد. درسال 2011 در ویمبلی 
با ضربه سر گل برتری مقابل اسپانیا قهرمان جهان را به 

ثمر رساند. 

قدس ورزشی
3

 باواریایی ها به خواسته خود رسیدند
بناتیا سرانجام به بایرن رفت 

بایرن مونیخ سه شنبه رسماً خرید مهدی بناتیا مدافع مراکشی رم را تأیید کرد. 
بناتیا از سال گذشته در مورد احتمال جدایی اش از رم حرف زده بود و از بایرن مونیخ 
، چلسی و منچستریونایتد پیشنهادهای خوبی داش��ت، اما سرانجام بایرن که قصد 
داشت پیش از پایان مهلت بازار نقل وانتقالات یک بازیکن با خصوصیات وی پیدا کند، 
موفق به جذب او شد و قراردادی 5 ساله با این بازیکن امضا کرد.  مدافع 27 ساله که 
از ابتدای فصل گذشته از اودینزه به رم رفت، نمایش قابل قبولی در ترکیب جلوروسی 
داشت. رم شروعی بی نظیر در رقابتهای باشگاهی ایتالیا داشت و بخش عمده ای از 
موفقیت های این تیم به لطف خط دفاعی که در 38 بازی لیگ تنها 25 گل دریافت 
کرد، حاصل شد. بناتیا خودش را به عنوان یکی از بهترین مدافعان میانی فوتبال دنیا 
نش��ان داده و توجه خیلی از باش��گاه های مطرح اروپایی را به سوی خود جلب کرد. 
روابط او با باشگاه زمانی که بناتیا از عدم تعهد مسوولان رم به وعده های خود مبنی بر 
افزایش دستمزد این بازیکن گله کرد، تیره و تار شد. او فاش کرد که رم متعهد شده 
بود درصورت صعود به چمپیونزلیگ قرارداد بهتری به او پیشنهاد دهد، ولی پیشنهاد 
آنها در سطح انتظار وی نبوده اس��ت. موقعیت او به این ترتیب در رم متزلزل شده و 
باشگاه های بزرگ برای دراختیارگرفتن او قدم پیش گذاشتند. منسچترسیتی درابتدا 
به عنوان تیمی که او را به طور حتم دراختیار می گیرد، به نظر می رسید ولی دوطرف 
بر سر مسایل مالی توافق نکرده و سیتی سراغ مانگالا رفت. درنهایت یونایتد و بایرن 
تنها باشگاه هایی بودند که ش��رایط واقعی دراختیار گرفتن وی را داشتند و بایرن با 
25 میلیون یورو و 4 میلیون یورو پاداش توانست مدافع مراکشی را به آلیانتس آرنا 
ببرد. دستمزد سالانه او در مونیخ هم 5 میلیون یورو برآورده شده است. بناتیا بزودی 
راهی باشگاه مونیخی می شود تا آزمایش های پزشکی مرسوم را انجام دهد و قرارداد 

رسمی خود را با بایرن امضا کند. 

سرنوشت عجیب مهاجم فیورنتینا 
روسی همچنان دور از میدانها

جوزپه روسی، مهاجم فیورنتینا درآستانه فصل جدید شروع رقابتهای لیگ ایتالیا 
همچنان مصدوم است. هرهفته شک و تردیدها در مورد آینده او بیشتر می شوند و 
آخرین خبرها حاکی از این است که روسی یک ماه قادر به همراهی تیمش نیست؛ در 
این صورت او 5 بازی لیگ را از دست می دهد. فیورنتینا هم اخبار مربوط به سلامت او 
را به صورت شفاف بیان نمی کند. زانوی روسی که تاکنون دو بار با پارگی رباط صلیبی 
روبه رو شده، همچنان برای او دردسر درست می کند. روسی جام جهانی را به خاطر 
همین اتفاق از دس��ت داد. اگرچه او ازمصدومیت رهایی یافته بود، ولی پراندلی در 
فهرست نهایی روی نام وی خط کشید تا تنش زیادی در رابطه روسی و مربی سابقش 
ایجاد شود. شاید زانوی او هرگز به شرایط قبلی بازنگردد و شاید روسی مجبور شود 
خداحافظی زودهنگامی از فوتبال داشته باش��د. روسی تقریباً تمام فصل گذشته را 
به دلیل مصدومیت زانویش در آمریکا به سر برد و در هفته های پایانی لیگ شرایط 
حضور در میدانها را پیدا کرد، ولی زمان ب��رای رفتن او به برزیل کم بود. این بار او در 
پیش فصل با فیورنتنیا تمرین کرد، ولی پیش از بازی با رئال مادرید مصدوم شد و از 
آن روز تاکنون در تمرینات فیورنتینا حاضر نشده است. با توجه به اعلام کادر پزشکی 
فیورنتینا مبنی بر دوری یک ماهه او از فوتبال، احتمال اینکه ماجرای فصل گذشته 

و فصول قبلی همچنان برای او تکرار شود، زیاد خواهد بود. 

آرسنال در پي به خدمت گرفتن دني ولبك
اولیویه ژیرو مهاجم آرسنال قرباني مصدومیت شده و آرسنالي ها به دنبال انتقال 
مهاجم منچس��تر یونایتد براي پر کردن جاي خالي او هس��تند. آن گونه که در روز 
سه شنبه مشخص ش��د مصدومیت اولیویه ژیرو طولانی تر از پیش بینی ها ست و او 
دس��ت کم تا پایان س��ال جاری میلادی از میادین دور خواهد بود. حال آرسن ونگر 
مجبور است تا پیش از پایان مهلت نقل و انتقالات در شروع هفته  آینده خط حمله  

خود را تقویت کند و ولبک نیز در فهرست گزینه های این باشگاه قرار دارد.

داگلاس به بارسا پیوست
داگلاس پریرا ، مدافع راست س��ائوپائولو با قراردادي پنج ساله به بارسلونا ملحق 
شد. مدافع 24 ساله با رقم 5.5 میلیون یورو، سائوپائولو را ترک کرد و راه پیوستن به 
بارسا را در پیش گرفت. این بازیکن پنجشنبه به اسپانیا می رود تا به صورت رسمی 
به باشگاه جدیدش ملحق شود. در حالی که از کوادرادو به عنوان گزینه اول کاتالان 

ها نام برده می شد در نهایت داگلاس راهی نیوکمپ شد.

پاداش عجیب آلمانها 
فدراسیون آلمان چند هفته پس از آنکه تیمش فاتح رقابت های جام جهانی 2014 
برزیل شد، ضمن پرداخت کامل پاداش های اعضای تیمش، مبالغی را نیز بین کلیه 

همکاران و کارمندانش تقسیم کرد.
طبق گزارش رسانه ها این سازمان به کلیه کس��انی که به نحوی در ارتباط با تیم 
آلمان بودند و در راه  قهرمانی سهمی حتی جزیی داشتند، پاداش داد.براین اساس یک 
ماه حقوق را برای آنها درنظر گرفت.شمار این عده 250 نفر بود که عمدتا کارمندان 
بخش های مختلف این فدراس��یون بوده و برای موفقیت تیم سرزمین ش��ان تلاش 

شبانه روزی داشتند.
این سازمان پس از فتح مقام نخست مس��ابقات برزیل 2014 رقم 25.7 میلیون 

یورو )حدود 113 میلیارد تومان(پاداش از فیفا به همین خاطر دریافت کرد.

بیلبائو در صدد خرید 
قرضي ایارامندي

مان��دن احتمال��ي س��امي 
خدی��را در رئال مادری��د درها را 
به روي خروج آس��یر ایارامندي 
گشوده اس��ت.اتلتیک بیلبائو در 
حال حاضر جدی ترین مشتری 
این بازیکن اس��ت. اگ��ر این تیم 
امشب بتواند بر ناپولی غلبه کند 
و سهمیه لیگ قهرمانان را کسب 
کند، پیشنهاد خرید قرضی وی را 

به رئال می دهد.
والوردهف مرب��ی اتلتیک به 
دنبال یک جایگزین ب��رای آندر 
هررای��ی می گ��ردد ک��ه راهی 
منچستر ش��د. در حقیقت سران 
رئال در آغاز تابستان با فروش ایارا 
مخالفت کردند چ��را که فکر می 
کردند خدیرا از تی��م می رود اما 
در حال حاضر ب��ا توجه به ماندن 
هافب��ک آلمان��ی، جای��ی برای 
بازیکن باس��کی در ترکیب رئال 

وجود ندارد.
ایارا اگر امسال در رئال بماند 
فرصت چندانی برای بازی کردن 
پیدا نم��ی کند. ژاب��ی ، مودریچ، 
ایس��کو، رودریگز و خدیرا بالاتر 
از او در ترکیب هستند. ایارامندی 
در چهار بازی رس��می اول فصل 
رئال مقاب��ل اتلتیک��و، کوردوبا و 
س��ویا حتی یک دقیقه هم بازی 

نکرده است.

مولر نمي خواهد کاپیتان 
آلمان باشد

پس از خداحافظي فیلیپ لام 
از بازي ه��اي ملي، کارشناس��ان 
توماس مولر را شایسته کاپیتاني 
تیم ملي آلمان مي دانند.اما او خود 
نظر دیگ��ری دارد: کاندیداهای 
لایق تر از من در تیم هستند. مثل 
شواین اشتایگر که تا بحال در نبود 
لام بازوبند را به او می سپردیم. یا 
مانوئل نویر دروازه بان باتجربه ای 
که بدون تردید بهترین ش��ماره 
یک دنیاس��ت. من عطشی برای 
کاپیت��ان ش��دن ن��دارم. ب��رای 
تاثیرگذار ب��ودن در ترکیب تیم 
لازم نیست بازوبند کاپیتانی بسته 

باشی.

61چهره جدید در فصل 
جدید لالیگا

از 278 بازیکن��ی که در هفته 
اول لیگ اسپانیا حضور داشتند، 
21.94 درصد اولین بازی خود را 
در لالیگا انجام دادن��د. ایبار با 9، 
گرانادا و کوردوبا با شش بازیکن 
ت��ازه وارد در لالیگا رک��ورد دار 
بودند. در نقط��ه مقابل اتلتیک و 
اسپانیول هیچ چهره جدیدی به 
لیگ اسپانیا وارد نکردند. یکی از 
درخشان ترین تازه واردها اوربان 
بود که با گل خود به والنسیا کمک 
کرد که تساوی کسب کند. بابین 
نیز گل پی��روزی بخ��ش گرانادا 
را به ثمر رس��اند. ام��ا دو بازیکن 
بیش از بقیه در این هفته به عنوان 
تازه وارد به چش��م آمدند : مونیر 
الحدادی و خ��اوی لارا. اولی یک 
گل زیبا و تک ضرب مقابل الچه 
به ثمر رساند. خاوی لارا، هافبک 
ایبار نیز یک گل تماشایی را با یک 

ضربه آزاد به ثمر رساند.
رودریگ��ز، گرانقیم��ت ترین 
تازه وارد لالیگا تا کنون ) تا زمانی 
که سوارز محروم است( در مقابل 
کوردوبا تا آستانه گلزنی رفت اما 
موفق نشد. اما کروس، هم تیمی 
او در بازی هفت��ه اول رئال پاس 

گل داد.

 بعد از جرارد 

لمپارد هم از تيم ملی رفت 

لویی فن خال، مربی منچستریونایتد بعد از شکست 
4-0 این تیم در کاپیتال وان کاپ مقابل تیم دسته اولی 
میلتون کینز دونز گفت که برای تغییر ش��رایط این تیم 
حداقل یک سال وقت می خواهد. یونایتد در پی ناکامی 
فصل گذشته در کسب سهمیه لیگ اروپا برای اولین بار 
از سال 1995 ازدور دوم در رقابتهای جام اتحادیه حضور 
پیدا کرده و بدترین شکست خود را دراین تورنمنت بعد 
از 19 سال و باخت 3-0 مقابل یورک سیتی متحمل شد. 
با وجود این شکست، فن خال هلندی که هنوز نتوانسته 
روی نیمکت منچستریونایتد به پیروزی دست پیدا کند، 
مدعی ش��د که این نتیجه به هیچ وجه او را شوکه نکرده 
است:” من شوکه نشدم. برای اینکه می دانم چه اتفاقی 
ممکن اس��ت رخ دهد. به نظرم میلتون کینزدونز خیلی 
خوب و هجومی بازی کرد و البته کمی هم خوش شانس 
بود.” فن خال درپاسخ به این س��ؤال که شاید هواداران 
یونایتد از این اظهارنظر او متعجب شوند، گفت که برای 
بازگشت شرایط یونایتد به سابق حداقل یک سال زمان 
لازم است:” این بحث دیگری اس��ت. بله اینکه شما کار 
خود را در لیگ برتر با یک شکست خانگی و یک تساوی 
شروع می کنید و سپس در جام اتحادیه چنین باختی را 

تجربه کنید، قطعاً دشوار است.
 برای هواداران باورداش��تن فلس��فه فوتبال فن خال 
دراین اوضاع سخت اس��ت، ولی باید این کار را انجام داد 
برای اینکه من به منظور ساخت تیم جدیدی اینجا هستم 
و تیم جدید در یک ماه س��اخته نمی شود. حتی شاید تا 
یک سال دیگر هم به این هدف نرسیم. این خیلی ناراحت 
کننده اس��ت ولی امیدوارم هواداران امید خود را به تیم 
از دس��ت ندهند. ما دقیقاً می دانیم چه کار می کنیم. ما 
در کاپیتال وان کاپ شکست خوردیم و شانس قهرمانی 
در یک جام را از دس��ت دادیم.” این اتف��اق در روزی که 

یونایتد رکورود نق��ل وانتقالات بریتانی��ا را با به خدمت 
گرفتن آنخل دی ماریا با 59/7 میلیون پوند شکست، رخ 
داد. فن خال برای این بازی از بازیکنان جوان خود بهره 
برد، ولی با این حال برابر تیم هفتم جدول لیگ دسته یک 
انگلیس مغلوب شد. اگرچه در تیم فن خال پنج بازیکن 
ملی پوش حضور داشتند، ولی شیاطین سرخ تقریباً در 
جریان بازی محو بودند. با این حال فن خال از ایده ایجاد 
10 تغییر در تیمی که مقابل س��اندرلند به میدان رفت 
دفاع کرد وگفت:”  ما درحالیکه نه بازیکن مصدوم داریم 
و 48 س��اعت بعد از بازی قبلی درلیگ بازی کردیم؛ فکر 
نمی کنم دراین شرایط بتوانم از تیم روز یکشنبه استفاده 
کنم. باید به تی��م دوم نگاه کنم. ما خ��وب بازی کردیم، 

ولی در ساخت موقعیت ها اشتباه کردیم و مسلماً با این 
اش��تباه ها بازی را واگذار می کنید. من مربی هستم که 
بین دونیمه همواره ریسک می کنم. همیشه می خواهم 
بازی را ببرم و وقتی شما به برد فکر می کنید، ریسک پذیر 
می شوید. سبک بازی را تغییر دادم، ولی خوش شانس 
نبودیم.” با وجود ب��ازی ضعیف آندرس��ون، دنی ولبک 
و خاویرارناندس، فن خال ازنام ب��ردن بازیکنان و انتقاد 
کردن از آنها خودداری کرد.” بازیکنان در قالب تیم بازی 
می کنند. همیشه بحث هایی در مورد عملکرد انفرادی 
هست، ولی همه در تیم به یک اندازه سهم دارند و بعضی 
اوقات یک بازیکن از دیگری بهتر است. باید تیم را قضاوت 

کنیم نه بازیکنان را.”

آنخل دی ماریا پیش از ترک رئال مادرید نامه ای نوش��ته و از هواداران این تیم باب��ت لطف و محبت آنها درطول 
چهارس��ال حضورش دراین تیم قدردانی کرد. نش��ریه مارکا درگزارش��ی اختصاصی این نامه سرگشاده دی ماریا را 
منتشرکرد. دی ماریا در بخش هایی از این نامه می نویسد:” دوران من در مادرید به پایان رسیده و با این نامه می خواهم 
درمورد احساس کنونی ام حرف بزنم. درچهار سال گذشته من افتخار پوشیدن پیراهن این تیم را داشتم و فقط درمورد 
اتفاق هایی که رخ داده و هرچه با این تیم کسب کرده ام، احساس غرور می کنم. متأسفانه الان باید از تیم بروم، ولی 
می خواهم این موضوع را به صراحت بگویم که رفتن و جدایی از رئال هرگز خواسته من نبود. من همیشه می خواستم 
پیشرفت کنم و بعد از کسب دهمین جام قهرمانی اروپا به جام جهانی رفتم و امیدواربودم که مدیران تیم نشانه ای از 
تمایل به ادامه همکاری با من نشان دهند، ولی این اتفاق رخ نداد. حرف های زیادی زده شد و دروغ های زیادی در این 
مورد گفته شد. همواره تلاش شد تا قضیه این طور جلوه داده شود که من قصد جدایی از تیم را دارم، ولی اصل ماجرا 
این نبود. متأسفانه عده ای از بازی من خوششان نمی آید. تنها چیزی که من خواستم یک معامله عادلانه بود. من برای 
خیلی چیزها ارزش قایلم که خیلی از آنها هیچ ربطی به دستمزدم ندارند. امیدوارم این چیزها را در منچستریونایتد 
پیدا کنم. می خواستم بابت دفعاتی که در داخل یا خارج زمین مرتکب اشتباه شدم، عذرخواهی کنم. من در هربازی 
که برای رئال انجام دادم همه توانم را  به کار گرفته ام. بعضی اوقات همه چیز خوب پیش رفت و بعضی مواقع این طور 
نبود. امیدوارم رئال فصل خوبی داشته باشد. وقتی در سوپرجام وارد زمین شدم و هواداران استقبال باشکوهی ازمن 

به عمل آوردند، همیشه در ذهن من باقی خواهد ماند و از همه ممنونم.” 

بعد از حذف تحقيرآميز یونایتد از جام اتحادیه

فن خال: شوکه نشدم، یك سال وقت می خواهم

گزارش اختصاصی مارکا

دی ماریا: هرگز نمی خواستم 
رئال را ترک کنم



گوناگون
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ماده جدید به 
دوومیدانی اضافه 

می شود؟
لامی��ن دی��اک، رئیس 
فدراس��یون بین الملل��ی 
دوومیدان��ی )IAAF( از 
افتتاح مسابقه امدادی 8 در 
100 متر در المپیک جوانان 
نانجینگ تقدیر کرد و آن را 
ایده ای خوب دانس��ت. در 
این نوع مس��ابقه چهار مرد 
و 4 زن به ص��ورت اتفاقی 
یا رندوم انتخاب می شوند. 
هر تی��م بای��د حداقل یک 
ورزش��کار از ه��ر ک��دام از 
رشته های زیر داشته باشد: 
سرعت، دوی بامانع، دوی 

استقامت، پرش و پرتاب.

انتخاب سالروز تولد 
تختی برای روز »کشتی 

ورزش ملی«
کش��تی  فدراس��یون 
در تلاش اس��ت روز پنجم 
شهریورماه، س��الروز تولد 
غلامرضا تختی را به عنوان 
روز »کش��تی ورزش ملی« 

ثبت نماید. 

گودرزی : سبکهای کم 
کار رزمی منحل شود

گ��ودرزی  محم��ود 
وزی��ر ورزش و جوان��ان در 
جلسه ای از محمود رشیدی 
فدراس��یون  سرپرس��ت 
رزمی خواس��ت در اس��رع 
وقت نس��بت به ساماندهی 
سبکهای تحت پوشش این 
فدراسیون  اقدام و ارزیابی 
جدی در خصوص فعالیت 
س��بکها صورت گیرد و در 
صورت نداشتن کیفیت لازم 
نسبت به انحلال آن سبک 

اقدام گردد.
وی افزود: کیفیت نباید 

فدای کمیت شود.

رضازاده : تعلیق فدراسیون وزنه برداری صحت ندارد
حسین رضازاده، رئیس فدراسیون وزنه برداری درباره پیش بینی اش از نتایج وزنه 
برداران در بازی های آس��یایی  گفت: نمی توانم پیش بینی کنم که چند مدال کسب 
می کنیم اما بدون ش��ک عملکرد ما در این مس��ابقات بهتر از دوره قبلی در گوانگ جو 
است. وی در پاسخ به سؤالی پیرامون شایعه تعلیق فدراسیون وزنه برداری ایران به دلیل 
بحث دوپینگ نوجوانان بیان داشت: نمی دانم شایعه تعلیق فدراسیون وزنه برداری از 
کجا نشأت گرفته است این شایعات صحت ندارد و قرار است جریمه اعلام شده از سوی 

ما پرداخت شود.

سفارش ساخت دوباره جام قهرمانی والیبال جهان
جامهای قهرمانی زنان و مردان جهان جمعه هفته پیش در ریودوژانیرو به س��رقت 
رفت. آری گراسا، رئیس فدراسیون بین المللی والیبال پس از 4 روز، وقتی از پیدا کردن 
جامها ناامید شد، دوباره به همان شرکت سازنده سوئیسی سفارش داد تا جامها را برای 

20 روز آینده آماده کند تا بتوانند در مسابقه پایانی از آنها استفاده کنند.

جوکار: پاسخ خوبی به اعتماد خادم می دهم
میثم مصطفی ج��وکار ملی پ��وش وزن 86 کیلوگرم کش��تی آزاد در بازی های 
آس��یایی در خصوص انتخابش به عنوان نماینده وزن 86 کیلوگرم کشتی آزاد در 
بازی های آس��یایی گفت: زحمت زیادی برای رس��یدن به دوبنده تیم ملی در این 
رقابتها کشیده بودم و خوشحالم پس از چند سال تلاش، دوباره موفق شدم صاحب 

دوبنده تیم ملی در چنین مس��ابقات مهمی ش��وم.
ملی پوش ای��ران در المپیک پکن خاطرنش��ان ک��رد: همه دیدند ک��ه بهترین 
کشتی ها را در مس��ابقاتی که ش��رکت کردم گرفتم و امیدوارم با ارایه کشتی های 
زیبا و عملکرد درخشان در بازی های آسیایی پاسخ خوبی به اعتماد خادم و اعضای 
شورای فنی بدهم. مطمئن باشید با دست پر از اینچوان برمی گردم تا برای رسیدن 

به دوبنده تیم ملی در المپیک برزیل آماده ش��وم.

پاداش 2۰میلیونی فدراسیون برای دوندگان طلایی دربازی های آسیایی 
حسین رشیدیان، دبیر فدراسیون دوومیدانی در خصوص بحث پاداش به مدال آوران 
بازی های آس��یایی از طرف فدراس��یون گفت: بنا داریم به طلا 20، نقره 15 و برنز 7 
میلیون تومان پرداخت کنیم که البته هنوز این موضوع در هیأت رئیس��ه به تصویب 

نرسیده است.

دوندگان جاده ولایت در یاسوج 
در پنجمین روز همایش جاده ولایت 23 دونده استان خراسان رضوی از شهرستان 
دهدشت به سمت یاسوج حرکت کردند. این دوندگان تاکنون بیش از 240 کیلومتر را 
از مسیر حرکت کاروان امام رضا)ع( در هنگام ورود به ایران را طی کرده اند و به یاسوج 

رسیدند .

ارتش مانع دیدار تدارکاتی ووشوکاران ایران و مصر شد!
تیم ملی ووش��وی ایران در بخش س��اندا به منظور حضور قوی تر در بازی های 
آس��یایی اینچوان 2014 قرار بود یک دیدار تدارکاتی با تیم مصر داشته باشد که 
این دیدار به دلیل مخالفت ارتش این کش��ور با حضور ورزشکارانشان در ایران لغو 

ش��د. این دیدار قرار بود 5 و 6 ش��هریور برگزار ش��ود. 

یوسف کرمی قهرمان تکواندوی جهان و آسیا در 2 ماه 
گذشته در مس��ابقات گرندپری ش��رکت نکرد که همین 
مسأله باعث شد برخی کارشناس��ان از او و شرایطش ابراز 
نگرانی کنند.  کرمی با رد همه این مس��ایل گفت شرایط 
خوبی دارد و آماده حضور در بازی های آس��یایی اینچوان 

است.
قهرمان تکواندوی جهان و آسیا در پاسخ به این پرسش 
که تو در 2 مسابقه گرندپری شرکت نکرده ای و از شرایط 
مسابقات رسمی به دور هستی و شاید آن اتفاقهای ناگوار 
قبل از المپیک 2012 لندن و اعزام نش��دن به مس��ابقات 
دوباره رخ دهد ؟ اظهار داشت: این حرفها کاملا بی منطق 
است. از وقتی به اردوها برگشته ام در طول 6 ماه گذشته در 

3 مسابقه رسمی شرکت کرده ام و مدال هم گرفته ام.
وی افزود: این حرف غیر کارشناسی است که می گویند 
من شرایط مس��ابقه را ندارم. همه کارشناسان می دانند و 
می گویند که یک ورزش��کار در طول سال چند بار به اوج 
آمادگی می رسد؟ من باید برای مسابقات خیلی مهم به اوج 
برسم و نمی دانم که چرا برخی این حرفها را می زنند. آنها 

باید ذهنیت خود را عوض کنند.
کرم��ی هرگونه مش��کل در راه آماده س��ازی اش را رد 
کرد و گفت: هر ورزشکار باید پس از هر مسابقه ریکاوری 
کند تا برای مسابقات بعدی با شرایط بهتری شرکت کند 
حال س��ؤال من این اس��ت اگر من در این 2 مسابقه قبلی 

هم شرکت می کردم چه زمانی باید برای حضور موفق در 
بازی های آسیایی اینچوان ریکاوری می کردم؟

وی ادامه داد: تیم ملی راهی مس��ابقات قزاقستان شده 
و من به خاطر اینکه می خواس��تم تمرکزم روی بازیهای 
آسیایی باش��د به این رقابتها نرفتم. البته براساس برنامه 
تمرینی که کادر فنی داده تمرینات��م را دنبال می کنم تا 
تیم از این رقابتها برگردد. اصل کار ما پس از بازگشت تیم 
از قزاقستان شروع می شود تا با بهترین شرایط به اینچوان 

برویم. دارنده مدال برنز المپیک 2004 آتن در پاسخ به این 
پرسش که چرا در مسابقات قزاقستان شرکت نکرد، گفت: 
فاصله این رقابتها تا بازی های آسیایی اینچوان خیلی کم 
بود و 2 مساله دخیل بود که به این رقابتها نرفتم. دلیل اول 
اینکه اگر برای این رقابتها به اوج می رسیدم دیگر شرایطم 
برای اینچوان چندان مناسب نمی شد و دلیل دوم اینکه اگر 
خدای ناکرده در این رقابتها دچار آسیب دیدگی می شدم 

دیگر نمی شد هیچ چیز را جبران کرد.

آخرین اردوی تیم ملی بوکس پیش از اعزام به اینچوان
تیم ملی بوکس ایران در آخرین اردوی تدارکاتی پیش از بازی های آسیایی عصر امروز 

به ترکیه می رود تا اردویی 7 روزه در این کشور داشته باشد.
فروتن گل آرا در وزن 60 کیلوگرم، امین قاس��می پور در وزن 69 کیلوگرم، س��جاد 
محرابی در وزن 75 کیلوگرم، احس��ان روزبهانی در وزن 81 کیلوگرم، علی مظاهری در 
وزن 91 کیلوگرم و جاس��م دلاوری در وزن 91+ به همراه اکبر احدی )سرمربی تیم( و 

مجتبی فرجی و افشین نادری)مربی( به اردوی ترکیه می روند.

فرانسوی ها به دنبال امضای پروتکل همکاری با والیبال ایران 
بنا به درخواست فرانس��وی ها، فدراس��یونهای والیبال ایران و فرانسه همزمان با دور 
مقدماتی رقابتهای قهرمانی جهان در شهر کراکوف پروتکل همکاری امضا می کنند. به 
نقل از سایت فدراسیون والیبال، پیش از این فدراسیون والیبال فرانسه در نامه ای برای 
همکاری بیشتر با ایران، درخواست امضای پروتکل را داده بود که با ورود تیم ملی ایران به 

بلهاتوف، خودشان را از شهر لوچ به هتل سانتین رساندند تا کار را یکسره کنند.
 نماینده فدراسیون والیبال فرانسه و س��رمربی تیم ملی این کشور دراین باره با امیر 
خوش خبر، سرپرس��ت تیم ملی والیبال مذاکراتی انجام دادن��د و خوش خبر نیز نتیجه 
مذاکرات و مفاد پروتکل را به اطلاع رئیس فدراس��یون رس��اند و پس از آن محمدرضا 
داورزنی، رئیس فدراسیون هم به خوش خبر مأموریت داد تا نماینده ایران برای امضای 
پروتکل باشد. این پروتکل بیش��تر برای برپایی اردوهای تدارکاتی و بازی های دوستانه 

تیمهای ملی 2 کشور است.

احتمال اعزام سجاد مرادی به بازی های آسیایی اینچوان 
س��جاد مرادی یکی از دوومیدانی کاران با س��ابقه و پر مدال ایران که به دلیل حضور 
نیافتن در مسابقات انتخابی کسب س��همیه بازی های آسیایی حضورش در این رقابتها 
منتفی به نظر می رس��ید، گویا با نظر مس��اعد کمیت��ه ملی المپیک و ب��ه دلیل افتخار 

آفرینی های این ورزشکار با سابقه قرار است وی به اینچوان اعزام شود.
طبق اعلام مسؤولان فدراس��یون دوومیدانی، س��جاد مرادی به احتمال زیاد به این 
رقابتها اعزام می شود و به نظر می رسد با شرایطی که وی دارد انتظار مدال از او نمی رود و 

به صورت نمادین در کاروان دوومیدانی ایران حضور خواهد داشت.

هامبورگ میزبانی المپیك را می خواهد
مجلس محلی هامبورگ آلم��ان موافقت خ��ود را برای نامزدی این ش��هر جهت 
میزبانی مس��ابقات المپیک اعلام کرد. این مجلس شمالی ژرمن ها،  چراغ سبز نشان 
داد و خود را برای نامزدی هامبورگی ها برای رقابت با دیگر شهرهای خواهان میزبانی 
المپیک توس��ط ژرمن ها یعنی برلین معرفی ک��رد.  نمایندگان ای��ن مجلس پس از 
رأی گیری داخلی و کس��ب اکثریت آرا برای ورود به جریان رقابت بر سر میزبانی، به 
14 س��ؤال کمیته المپیک آلمان پاس��خ دادند و این کمیته را متقاعد کردند.آلمانها 
هم اکنون تلاش می کنند با انجام رقابت داخلی ابتدا بهترین ش��هر را به عنوان گزینه 
میزبانی مسابقات المپیک در داخل مش��خص کرده تا برای کسب میزبانی پیکارهای 
مذکور در س��الهای 2024 و 2028 با مدعیان خارجی رقابت ک��رده و بخت میزبانی 

کسب کنند.

یوسف کرمی :غیر کارشناسی است که می گویند 
من شرایط مسابقه را ندارم


